

**Møde den: 22.02.2017**  
**1443-313**  
**VEST båndmøde**

**REFERAT**

**Deltagere:** Jesper Sølund Hansen (ordfører/AR), Lisette Prins (HE), Anne Christine Teglborg (AU UDD), og Esben Højbjerg Larsen (koordinator)  
**Afbud:** Eva Kvistgaard Arent (ST) og Michael Mejlgaard Udby (BSS)  
**Gæster:** Christian Koch Ramsing (driftschef, AU Uddannelse) og Anna Bak Maigaard (Uddannelseschef, HE)

<b>Punkt 1</b>	<b>Drøftelse: Input til digitaliserings-roadmap (30 min)</b>
Beskrivelse	<p>v/Anna og Christian</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Drøftelse af LGU's "hørings svar" med det formål at kvalificere den kommende udmøntning af digitaliseringsprincipperne i enhedsadministrationen, særligt ønskes båndenes kvalificering af målsætningen om personaliserede portaler til hhv. studerende, undervisere og censorer.</li> <li>• Kommentarer og input til det digitaliserings-roadmap, som forventes udarbejdet i foråret 2017 i form af indspil til konkrete prioriteringer digitale løsninger.</li> <li>• Drøftelse – med afsæt i erfaringer fra tidligere digitaliseringsprojekter – af, hvordan vi i fremtidige projekter bedst udmønter digitaliseringsprincipperne.</li> </ul> <p><b>Bilag:</b> 4 stk. (ligger i mødemappen)</p>
Referat	<p>Christian og Anna beskrev kort digitaliseringsstrategien, og hvilken rolle roadmappet spiller heri. Anna fastslog, at det på dagens møde med VEST-båndet gav bedst mening at fokusere på de studenterrettede aspekter af strategien, særligt den personaliserede studieportal. Der ligger en stor værdi i at skabe én samlet indgang til interaktionspunkterne med de studerende, fx studieportaler og bb. Det forudsætter, at de forskellige aktører til at spille ind i projektet. Her påpegede hun, at det specielt er vigtigt at være på linje med, hvad man forstår ved en portal, da det ellers kan give anledning til misforståelser. Derudover skal der sikres tilbageblik fra brugerne, i dette tilfælde de studerende.</p> <p>VEST-båndet føler sig velorienteret om projektets progression, da både Charlotte Kaas Hansen (AU UDD) og Christian Haaber</p>

Dato: 27-02-2017  
 Ref: EHL

Side 1/4

	<p>Rasch (ST) sidder med i arbejdsgruppen for personaliseret studieportal.</p> <p>Der afholdes gå-hjem-møde om digitaliseringsprocessen den 15. marts, hvor Marie Halkjær bl.a. vil fortælle om personaliserede portaler.</p> <p>Anna opfordrede båndet til at kigge på henvendelsesstatistik i forhold til at kvalificere arbejdet med portalen.</p> <p>Derudover bad hun båndet om at videreformidle invitationen til gå hjem-mødet til relevante medarbejdere.</p> <p>Endelig må båndet gerne overveje, om der er yderligere behov for delagtiggørelse i digitaliseringsprocessen hos medarbejderne.</p>
--	---

<b>Punkt 2</b>	<b>Til orientering (5 min)</b>
Beskrivelse	Fast punkt.
Referat	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Der er strategiske ansøgningsmidler ifm. Karriereklar, med ansøgningsfrist 1. marts.</li> <li>• Esben har skema på vej til at notere status for aktiviteter udspundet af VEST-kurset i november.</li> <li>• Lena er blevet interviewet af webmagasinet Gotha om, hvilken uddannelse "Skam"-karaktererne ville vælge på AU: <a href="http://gothago.dk/uddannelse/skal-din-yndlingskarakter-skam-naar-russetiden-forbi-forbi">http://gothago.dk/uddannelse/skal-din-yndlingskarakter-skam-naar-russetiden-forbi-forbi</a></li> </ul>

<b>Punkt 3</b>	<b>Drøftelse: Rammer for arbejdsgrupper</b>
Beskrivelse	<p>v/Lisette</p> <p>Er der brug for, at vi (tovholdere) er tydeligere omkring rammer og forventninger til arbejdet? Eks.: Hvem indkalder? Hvem har et ejerskab/ delegation fra tovholder? Ovevejes kan også krav om semesterplanlægning samt årlig afrapportering til båndet.</p>
Referat	<p>Der er muligvis brug for at specificere formalia omkring arbejdsgrupperne. Redaktionsgrupperne skal også tænkes ind her. Det er dog ikke nødvendigvis de samme retningslinjer, som skal gælde for alle grupperne.</p>

	Det aftaltes, at hver kontaktperson laver status på sine arbejdsgrupper, hvorefter vi tager punktet op igen i båndet.
--	---

<b>Punkt 4</b>	<b>Drøftelse: Input til SNUK temadag</b>
Beskrivelse	<p>v/Jesper</p> <p>I forbindelse med temadag i SNUK har man fra medarbejdernes side ønsket et fokus på deres udfordringer med at hjælpe de studerende f.eks. i forhold til ansøgning af om dispensationer og udarbejdelse af eksamensklager. Ofte ender disse dialoger i de perspektiver, der er for en studerende – hvilken type dispensation er de bedst tjent med at søge osv, det vil sige krydsfeltet over i noget, der lugter af vejledning.</p> <p>Lone Wraa har derfor spurgt til, om VEST-båndet ser nogle særlige knaster, udfordringer mm, som det er relevant at have fokus på i en sådan snak.</p> <p>Lone bebuder, at der vil blive inviteret repræsentanter fra VEST-båndet med til et panel-lignende event på temaeftermiddagen (det bliver tirsdag d. 28/3 eller torsdag den 30/3 mellem 15-17).</p>
Referat	<p>Det er forskelligt fra fakultet til fakultet, i hvilket omfang SNUK har studenterkontakt. På AR har man det ikke længere. På HE har man det fortsat i små doser. Der var dog enighed om, at der er masser af berøringsflader mellem VEST og SNUK, som kunne italesættes, fx fortrolighed. Punktet genoptages på næste møde, når Eva og Michael er tilbage, så vi har det fulde billede.</p>

<b>Punkt 5</b>	<b>Evt. (5 min)</b>
Beskrivelse	Bordet rundt.
Referat	<p>Anne: Møde med kollegiekontoret. Vi har en fælles interesse i at aflive myter om boligsituationen i Aarhus. Kollegiekontoret efterlyser, at vi booster boliggarantien noget mere. Afslutningsvist aftaltes det at møde én gang om året.</p> <p>Jesper: Møde med studenterrådgivningen i morgen. Workshoppen er planlagt med afholdelse i april.</p>

**Kommende dagsordenspunkter:**

Besøg af studenterrådsformand (7. marts)  
Evaluering af kandidatdag + tilvalgsdag  
Dialog med studievalg (21. marts)

**Kommende møder:**

Dato	Tid	Sted
07.03.2017	10-12	1445-031 (Anne)
21.03.2017	10-12	1443-313 (Michael)

Dagsordner udsendes torsdag eftermiddag, sidste frist for indsendelse af punkter er torsdag inden 12.

Referatet sendes rundt onsdag og er godkendt fredag.